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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:192 Utredningen om järnvägens organisation

Under 2015 överlämnade Gunnar Alexanderson, särskild utredare i 
Utredningen om järnvägens organisation, sitt slutbetänkande (SOU 2015:100) 
till regeringen. I det finns ett flertal förslag på åtgärder och områden där 
ytterligare utredningar och fördjupningar behöver göras. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit för att gå vidare med rekommendationerna 
och slutsatserna från Utredningen om järnvägens organisation? 

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-31
Besvaras senast
2017-11-08 kl. 12.00


